
Παραθετικά επιθέτων 

Τα επίθετα χρησιμοποιούνται όταν κάνουμε συγκρίσεις σε συγκριτικό 

και υπερθετικό βαθμό. Οι βαθμοί αυτοί σύγκρισης των επιθέτων 

σχηματίζονται ως εξής:ο συγκριτικός με την κατάληξη -er 

ο υπερθετικός με την πρόθεση am και την κατάληξη –sten, όταν το 

επίθετο χρησιμοποιείται ως επιρρηματικός προσδιορισμός 

z. B: schnell- schneller- am schnellsten 

Mein Auto fährt am schnellsten 

ενώ όταν ο υπερθετικός βαθμός χρησιμοποιείται ως επιθετικός 

προσδιορισμός σχηματίζεται χωρίς την πρόθεση am και μόνο με την 

κατάληξη –ste 

z. B: schnell- schneller- schnellste 

Das ist das schnellste Auto 

 

Ιδιαιτερότητες στον σχηματισμό του υπερθετικού 

1. μονοσύλλαβα επίθετα, που έχουν στο θέμα τους τα 

φωνήεντα  

    a, o, u σχηματίζουν τον υπερθετικό με Umlaut (¨) 

z. B: warm- wärmer- am wärmsten  groß- größer- am größten 

        jung- jünger- am jüngsten 

 

2. επίθετα σε –d, -t, -s, -ss, -ß, -sch,-x,-z παίρνουν στον 

υπερθετικό  

    βαθμό ένα επιπλέον –e πριν την κατάληξη 

z. B: wild- wilder- am wildesten 

        breit- breiter- am breitesten 

 

3. κάποια επίθετα έχουν ανώμαλα παραθετικά και είναι τα 

εξής: 

       gut- besser- am besten( καλός ) 

       viel- mehr- am meisten( πολύς ) 

       gern- lieber- am liebsten( ευχάριστα ) 



 

 

 

 


